克利夫蘭 第43屆國際電影節

SAVE THE DATES

Cleveland International Film Festival

The 43rd Cleveland International Film Festival will be held March 27 - April 7, 2019 at Tower City Cinemas in Cleveland, Ohio.

In April 2018 at the 42nd CIFF, Ohio's premier film event featured 469 films originating from 72 countries and an attendance of 105,656 film-lovers - making CIFF one of the largest and longest running regional film festivals in the

CIFF is one of the few Academy Award? qualifying festivals in the world for all three categories of short films - live action, animated, and documentary. CIFF is also one of the only festivals that continues to provide written feedback from our selection committee for every film that is officially submitted. This past year, CIFF gave cash awards totaling nearly \$130,000 to the winning filmmakers of 30 different competitions.

"The Cleveland International Film Festival may very well be the best kept secret in the festival world. No red carpets, no photo calls. And yet they somehow manage to pack theaters for several screenings in a row. Plus they make it

drinks around the clock, and everyone goes out of their way to assist you with anything you might need. No one is stressed or arrogant or ignorant, everyone is in good moods and sincerely friendly, sharp, and efficient. And when I say everyone, I mean everyone - in today's world, almost unbelievable. It's a well-oiled machine dedicated to cinema, made of an army of caring humans."

克利夫蘭第43屆國際電影節,將于3月27 號到 4 月 7 號在 Tower City Cinemas 隆重舉 辦,每一屆電影節都非常成功,來自世界各國 的導演,製作人和演員分享自己的電影,陣容 龐大,並且可以觀賞世界各國的電影,機會難 得請不要錯過。





,多年沒有見面的朋友,他还記得 当年他在伊利華報上刊登的照片。

我非常感謝 David Gilbert,他 領導的克利夫蘭運動委員會辦公 室接待來自中國的客人。讓他們更 加瞭解克利夫蘭的運動球隊和運 動員,並且贈送印有克利夫蘭的運

當日我們談到今年是中美俄 亥俄州建交 40 周年,希望我們能夠 做一些互動的活動,他表示非常支 持。他希望能爲克里夫蘭爲俄州, 爲中美兩國做一點事情。

遇朋友議大事

近日在 Beachwood 星巴克见到克 利夫蘭運動委員會主席 David Gilbert, 时间过得真快, 我认识他是因为 2004 年,世界青少年奧運會,他是組織者之

Please join OCA Greater Cleveland, the Asian American Bar Association of Ohio and a stellar panel of APA elected officials and APA leaders for a discussion on the importance of public service. Learn how you can help get out the vote, get involved with campaigns or get elected.

DATE: Thursday, March 21, 2019

TIME: 6:00 p.m. - 7:30 p.m.

LOCATION: Asian Services in Action, 370 East Market Street, Akron, OH

SPEAKERS:

- Nirai J. Antani, Ohio State Representative
- Mayor Ron Falconi, Mayor of Brunswick, Ohio
- Tina Maharath, Ohio State Senator
- The Honorable Judge Dixie Park, Stark County Court of Common Pleas, Pro-

bate Division

Lisa Wong, President of OCA Greater Cleveland MODERATOR: Neil Bhagat, President of Asian American **Bar Association of Ohio**

Light refreshments provided.

Walk -ins are welcome but advance registration would be greatly appreciated: https://2019apaleaders.eventbrite.com.





各社區社團,處理 許多不同大小事, 在百忙中還爲一 個收養狗場所祝 賀剪裁。因爲他 知:無家可歸的狗 需要有人收養,狗 能成爲人們家庭 的一員。自從有了 狗 Keke,Keke 每 天帶我散步,他改 變了我許多習慣 並且教我更加善 良。還有狗是人類 最好的朋友。

克利夫蘭 市長為領 養狗服務 中心 剪彩

3月8日,克利夫蘭市長 Frank Jason 爲領養狗的服務中 心(Great dog from great city) 剪 綵。克利夫蘭市長每天奔波在



2019 溫哥華三皈五戒瑜伽菩薩戒戒會 恭請來自台灣的上果下清律師為大家授戒

師,傳授《三皈五戒》和《瑜伽菩薩戒》。法會將恭請果清律師為秉戒得戒和尚。傳戒期間, 前兩日為五戒課程講解及正授;後二日,由大修律師與性德律師法師為大眾講解及回 答戒法問題。第五日由果清律師傳授菩薩戒。最後一日舉辦念佛一日及蒙山法會。欲洽 詢索取法會行程/報名表及報名相關問題,請聯繫加拿大南林寺。皈戒熏修機會殊勝難 逢,歡迎流通轉傳活動訊息!

活動日期: 9月21(六)至26日(四)

戒會網址:www.dbecs.org 報名網站: https://goo.gl/ntroHW 聯繫方式: WeChat/Line: nanlintemple

活動地點: South Hall, 8273 Ross Street, Vancouver, BC

Dakinava Buddhist Educational and Cultural Society

光明山南林寺 戒會傳戒小組 Phone:1-236-982-9168 E-mail:vinaya02@nanlin.org.tw

2019 温哥华傅戒洛

Vancouver, Canada 東戒得戒和尚 Ordination Puia 東東 東 東 南 京 文 Ordination Puja



21-22 三皈五戒 23 - 25 26

瑜伽菩薩戒 佛一/大蒙山

傳 戒 地 點 South Hall

8273 Ross Street, Vancouver, BC, V5X 4W1, Canada

費用全免

蒙 山 超 渡 牌 位 免 費

每 張 牌 位 需 作 功 課 : 阿 彌 陀 佛 聖 號 五 萬 聲

詳 細 資 訊 (236)982-9168 戒會籌備小組

http://www.dbecs.org

主辦單位 Dakinava 光州シー あれす

協辦單位

實頂寺 Metta-Yana Buddhist Center Fa Yu Buddhism Monastery

San Hul Buddhist Society 三慧精舍 慧莊精舍 Bodhlyana Buddhist Education Society

